

聖士提反書院附屬小學

St Stephen's College Preparatory School

To: G6 Parents

From: Dr Agnes Wai, Principal

Date: 11th October 2019

Rescheduling of the Secondary Programme Symposium

Due to special circumstances in Hong Kong recently, the "Secondary Programme Symposium" which was scheduled at 2:30 pm on 19th October 2019 at the College, will be rescheduled to 10:00 am on the same day. Details are as follows:

Date: 19th October 2019 (Saturday)

Time: 10:00 am - 12:30 pm

Place: Ng Wah Hall, St Stephen's College

Content: 1. Registration (10:00 am)

2. DSS Curriculum

3. S1 Admission $\{10:20 \text{ am} - 11:55 \text{ am}\}$

4. Question and Answer

5. Campus Tour (12:00 pm – 12:30 pm)

Remark: Limited Parking is available within the campus (first come first served)

If parents cannot attend the Symposium because of this change, please notify the General Office by 16th October 2019 (Wednesday).

<u>升中講座改期安排</u>

有鑑於近期之特殊情況,原訂於2019年10月19日下午2時30分假中學部舉行之「升中講座」, 將會改為上午10時開始。講座詳情如下:

日期: 2019年10月19日(星期六)

時間: 10:00 am - 12:30 pm 地點: 聖士提反書院伍華堂 內容: 1. 登記 (10:00 am)

2. 直資課程

3. 中一入學申請 (10:20 am - 11:55 am)

4. 答問時間

5. 校園遊覽 (12:00 pm - 12:30 pm)

備註: 家長來校車輛可停泊於中學校園 (車位有限,額滿即止)

如家長因上述改動而未能出席是次講座,請於十月十六日(星期三)或之前通知校務處。

以上通告

六年級家長

校長

衞燕華博士